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Ris og ros

“HMS avvik, labfrakk på kontoret. Det har faktisk ingenting å si hva slags lab det er. Det er
ikke lov å ha på seg labfrakk utenforland når kjemikalier ikke håndteres. Og at dere nærmest
oppfordrer til labfrakk er ekstremt kritikk verdig”
Vi skal være tydeligere på dette.

“Fremdeles veldig tynne referat fra styremøter. Konsekvent to setninger på hver sak. Selv
om mange saker kan oppsummeres i en eller to setninger betyr ikke at de som leser
referater ikke har lyst på innsyn i sakens gang og diskusjonens innhold. For eksempel sak
24/24 er en sak som er veldig relevant for mange av oss som har virsomhet på V&A sine
Facebook-kanaler, og derfor hadde vi satt stor pris på om styrets meninger og
samtalepunkter kommer tydligere frem. <3”
Sekretær skal prøve å være mer utfyllende framover.
For å utdype sak 24/24, var det en enighet i styret om at alle i HS bør ha tilgang til Volvox &
Alkymistens Facebookside. Hensikten med dette er at meldinger kan besvares så fort som
mulig av et relevant styremedlem. Det var enighet i styret om at Facebooksiden ellers skal
driftes av Prokom.



Saker

Sak 41/24 Komitéoppdateringer

● Leder:
○ Hatt NV-gang møte

■ XYZ-faktor skal kanskje arrangeres igjen
○ Hatt linjeledermøte

■ Man må søke tillatelse for å kunne spise på arrangementer på campus,

dette skal prøves å endres på

■ Internasjonal sektor ønsker å få internasjonale studenter mer

inkludert i frivilligheten

■ Flere linjeforeninger har opplevd å bli “kastet ut” fra campus av

forskjellige årsaker. Dette skal tas videre til et møte med vakt og

service på NTNU
○ Hatt møte med Realfagskjelleren

■ Det har vært tvetydighet i kontrakten som skal endres til neste år
■ RFK har generalforsamling 13. mars kl. 18

● Kasserer:
○ Betalt MVA for november og desember
○ Betalt mat fra Krabbe og pizza fra Alumnikveld

● Nestleder:
○ Sendt sponsorsøknad
○ Skal bestille til neste Åre

● Sekretær:
○ IÅM

● Arrkom:
○ IÅM

● Bedkom:
○ Hatt Bedkom-workshop
○ Hatt møte med LinjeSamarbeidet
○ Hatt møte med Cargill, men ikke hørt noe mer fra de

● Faddersjef:
○ Hatt møte med andre faddersjefer
○ Tatt kontakt med Tekna, de skal ta kontakt om sponsorsamarbeid (t-skjorter)
○ Lagt ut påmeldingsskjema for å bli fadder
○ Komiteen er påmeldt workshop med Lykkepromille



● Kontorkom:
○ Har hatt noen medarbeidersamtaler
○ Har hatt kakesalg

● Mediesjef:
○ Vi skal være med på Gullblekka
○ Fadderavis skal lages
○ Planlagt ny skrivekveld

● Prokom:
○ Fått ny nestleder
○ Bilder fra flere arrangementer ligger på Drive
○ Litt endring i komitéstruktur

Sak 42/24 17. mai-frokost (Nestleder)

Vi skal arrangere 17-mai frokost i år. Praktisk gjennomføring av arrangementet planlegges.
Styremedlemmer og medlemmer fra Arrkom bes om å hjelpe til. Fane og telttak skal hentes.
Det skal skrives en artikkel til Nukleotidende om forrige års 17. mai-feiring for å bleste
arrangementet.

Sak 43/24 Frokost på kontoret (Nestleder)

Vi har fått innvilget midler til å arrangere frokost på kontoret. Neste frokost skal arrangeres
18. mars kl. 09´.

Sak 47/24 Rosa sløyfe (Kontorkomleder)

Linjeforeningen skal veksle mellom å arrangere Movember og Rosa sløyfe-kampanjen
annethvert år for å inkludere både kvinnelig og mannlig helse. De vil arrangeres annethvert
år så hver sak kan få like mye engasjement og oppmerksomhet.


